
Komunikat nr 6/2017  

z posiedzenia Wydziału Sędziowskiego PWZPS 

z dnia 24 listopada 2017 r. 

 

 

W obradach udział wzięli: 

Paulina Chamerska-Lemiech 

Robert Dworak 

Grzegorz Janusz 

Leszek Kapłon 

Marcin Lew 

Damian Lic 

Marek Litwiński 

Mirosław Pałka 

 

1. Wydział Sędziowski omówił przygotowania do przeprowadzenia 

kursu na kandydatów na sędziów PWZPS.  

 

Wydział postanowił, że roześle do klubów PlusLigi, Ligi Siatkówki Kobiet, I i II 

ligi w regionie plakaty informujące o rozpoczęciu kursu. Informacje te mają się 

też pojawić w mediach społecznościowych. 

 

2. Nowy sprzęt sędziowski i licencje. 

 

Kol. Leszek Kapłon przedstawił propozycje nowych strojów sędziowskich, 

które miałyby obowiązywać od sezonu 2018/2019. Przedstawił projekty 

graficzne, a także wycenę od poszczególnych dostawców. Wydział zapoznał się 

z kosztorysem takiego przedsięwzięcia i potrzebnym wsparciem. 

Dodatkowo kol. Kapłon przedstawił propozycje nowych licencji sędziowskich, 

które także obowiązywałyby od sezonu 2018/2019. 

 

3. Kwalifikacje na szczebel centralny 

 

Kol. Damian Lic i Mirosław Pałka przedstawili aktualny stan kwalifikacji 

sędziów PWZPS pod kątem wysłania kandydatów na kurs na sędziego szczebla 

centralnego. 

 



4. Obsady sędziowskie 

 

Kol. Marek Litwiński przedstawił sposób działania Komisji Obsad w tym 

sezonie, a także problemy wynikające z zamian sędziów i ich niedyspozycji. 

Wydział informuje, że w sezonie 2017/2018, w szczególnych przypadkach, na 

zawody w woj. podkarpackim będą także wyznaczani sędziowie z woj. 

świętokrzyskiego i lubelskiego. 

 

5. Urlopy 

 

Wydział Sędziowski postanowił przyznać urlop kol. Rafałowi Doboszowi  do 

końca sezonu 2017/2018. 

 

6. Sprawy dyscyplinarne 

 

Rzecznik Dyscypliny i Etyki Sędziowskiej skierował do Wydziału Dyscypliny 

sprawę kol. Bernadetta Nobis, Karol Pomykała  i Jacek Piekiełek. Dodatkowo 

wspomniana trójka sędziów nie będzie brana pod uwagę przy ustalaniu obsad do 

końca 2017 roku.  

 

7. Opłatek 

 

Omówiono przygotowania do sędziowskiego spotkania opłatkowego. W 

najbliższych dniach Wydział poinformuje o miejscu i godzinie spotkania.  

 

 

 

Protokołował     Przewodniczący  

Wydziału Sędziowskiego PWZPS 

       

Marcin Lew     Mirosław Pałka 

 

 


